
A leading medical association gulf area is seeking to recruit the following :  Preventive Medicine Advisor
السبت, 26 تشرين2/نوفمبر 2016 17:32

        

معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading medical association gulf area is seeking to recruit the following :

Preventive Medicine Advisor

Bachelor’s degree in any of the following specialties:

Medical Doctor (MBBS), Preventive Medicine, Occupational Health, Environmental Health, Industrial Hygiene, Health Sciences, Epidemiology or any of the public health subjects.

Minimum 5 years of work experience in occupational health (example: health education or health awareness, health evaluation)

Possess valid driver license, be fluent in written and spoken English and be able to use MS Word and Excel.

Only qualified candidates are requested to send their CVs to

med@targetjo.com
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-----------------------------------------------------------------------------------

- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة

  
        

 2 / 2


